## 2024 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 4/14/2024	下週主日 Next Sunday 4/21/2024		
中文主席 English Presider	宋保軍(C)/Richard(E)	馬曉敏(C)/Richard(E)		
中文講員	張文迪長老	張毅長老		
English Speaker	Pastor Martin Stidham	Pastor Martin Stidham		
翻譯 Interpreter	吳永佳	陳 瑛		
中文司琴 Pianist	羅鳳玲(C)/Daniel(E)	羅鳳玲(C)/Daniel(E)		
中文招待	75 1m ++	<b>* + 1</b> 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7		
Ushers	張超英,向 东	蔡英超,張 欣		
音響/投影	李智勇(C), Leon(E)/	李智勇(C), Leon(E)/		
Audio Engineer/PPT	徐慧君(C),Larry(E)	胡子萍(C),Larry(E)		
托兒 Nursery	王莹	卢利静		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	張超英,Kaylin Chen	許史苓,王 瑩		
Lunch Serving	王琇玲,黄玉瑛	譚玫琍,Gigi Tan		
清潔同工 Cleaning	向 东, Shawn	Richard,李智勇		
保安 Security	張 毅	Shawn		
週二 Tuesday 10:30AM	姐妹園契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: ( <u>321-971-546</u> )			
週五/週六 Fri./Sat. Night	家庭小組查經 Family Bible Study			

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	March Income	March Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$6, 277. 00	\$6, 277. 00	\$26, 830. 00	\$7, 524. 97
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$63.00	\$30,000.00
宣道 Missions	\$2,000.00	\$2,000.00	\$5, 600. 00	<b>\$</b> 12, 550. 00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - April, 2024: 耶和華所賜的福使人富足, 並不加上憂慮。(箴言 10: 22)

我已經與基督同釘十字架, 現在活著的不再是我, 乃是基督在我裡面活著。 並且我如今在肉身活著, 是因信神的兒子而活, 他是愛我, 為我捨已 (加 拉太書 2: 20)

英語 牧 師 English Pastor	長老 Elder
Martin Stidham	張文迪 Wen-Dyi Chang
Tel: (312) 622-3447	Tel: (918) 252-4886
stidmart@outlook.com	wendyiandlouise@gmail.com



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108
Tel: (918) 438-6449
http://www.tulsaccc.org/

以愛連接,與神、家庭、教會和世界建立更深的關係 Deeply connected with God, family, church, and the world wrapped in the Lord's love

主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

四月十四日 April 14, 2024 主席 Presider: 宋保軍 10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 張文迪長老

默禱 Silent Prayer 625主在聖殿中The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 主席 Presider 詩 Psalm 57: 9-11 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation 祈禱 Invocation 主席 Presider 讀經 Scripture Reading 希伯來書 4:1-11 眾坐 Congregation 證道 竭力進入安息 張文迪長老 **Make Every Effort To Enter the Rest** Elder Wen-Dvi Chang Sermon 回應/奉獻 Response/Offering 主席 Presider 338 他藏我灵 He Hideth My Soul 主席 Presider 歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 毎月经文 Monthly Verses 讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction 張文迪長老 Elder Wen-Dyi Chang 阿們頌 Amen Praise 眾立 Congregation 默禱 Silent Praver 眾坐 Congregation

### 報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神赐福他在願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (4/21) 我們有英文崇拜早上 9:15AM 開始,中文崇拜 10:45AM 開始,同時也有線上直播。請預備心參加。
- 3. 崇拜結束後,凡需要禱告的,可以到聖堂的前左側,禱告團隊與您一起禱告。
- 4. 教會會眾大會將在今天下午 12: 45-1: 45 舉行。請會員們留意並預留時間參加, 關注有关教会事务的最新消息; 同時也歡迎關心教會的弟兄姐妹們參與。
- 5. 教會將於 4/27 週六早上 10: 30-2: 30 在 Hailey Park, 11327 S Garnett Rd, Broken Arrow 舉行野餐。詳情可以聯繫李允誠弟兄。
- 6. 教會今年暑期聖經營將於 7/22-7/26 舉行。我們將開始籌備了,如果你志願來參 與服事和幫忙,請與陳彥廷弟兄,馬曉敏弟兄,暢麗平姐妹和孔維秀姐妹報名。

#### 祷告事項:

- 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力,為我們的下一位中文牧師禱告、求主預備他。
- 2. 為武淑菊姐妹治療有效性感謝主, 祈求她进一步康复并摆脱癌症。
- 3. 求神保守 Paula 的宣教之旅。也求主保守她回来后,即將開始收拾行李,卖房賣車。为她的养女 Lily 能获得来美的签证祷告,并在这里找到合適的房子和车子。
- 4. 为已经完成的教會修复工作感谢主。也为即将做出的裝修計劃决定祈祷。
- 5. 为今年夏天的青少年和成人的短宣机会祈祷!方向长老正在探索各种选择。
- 6. 為我們教會所支持的宣教組織和同工們禱告。祈求神的保守和供應他們所需。
- 7. 周恩慈医生周四进行了鼻腔手术,手术很成功。求主減輕疼痛。祈祷手術后能改善善他的睡眠与呼吸。
- 8. 為剛受洗的鄭曉紅姐妹, Daniel Hsieh, 和李徽步弟兄靈命成長禱告。
- 9. 為 Andrew 弟兄和 Sophia 姐妹 4/3 至 4/15 前往香港時禱告。特別為他妹妹的 救思禱告。
- 10. Hank 和 Elaine 在欧洲与 Elaine 的姐姐和教会团体度假。求神保守。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (4/21) we will English worship service starts at 9:15 AM and Chinese worship service starts on 10:45 AM. Live stream is also available.
- 3. A prayer team is available to pray with you on the left side of the sanctuary after worship.
- 4. Our church annual congregation meeting will be held after lunch today from 12:45 PM to 1:45 PM. Members, please plan to attend. Others are welcome to attend. Please join us and receive update about church matters.
- 5. Our church will organize a picnic at Haikey Park, 11327 S Garnett Rd, Broken Arrow on 4/27 from 10:30 AM to 2:30 PM. Please mark on your calendar and contact brother Yung Lee for more information.
- 6. This year our church VBS will be held from 7/22-7/25. We will start recruiting volunteers and if you want to participate, please contact brother Yen Ting, brother Xiao Ming, sister WeiXiu or sister Lily.

### **Prayer Items:**

- 1. Pray for the Pastoral Search Committee as they do their important work pray for unity, wisdom, and discernment. Pray for our next Chinese pastor as the Lord prepares him.
- 2. Sister Susan Kao Praise the Lord for the effectiveness of her treatments so far. Pray for further healing and ridding of cancer.
- 3. Paula is traveling on a ministry trip. Pray for safety. Upon her return, they will be packing up, seeking to sell the house and car. Pray! Pray for foster daughter Lily to get her needed visa to come here and for the provision of a house and car here.
- 4. Praise the Lord for the restoration work that has been done. Pray for upcoming decisions to be made.
- 5. Pray regarding this summer's missions work/trip for youth AND adults! Our Missions deacon, Elder Fang Xiang, is exploring options.
- 6. Pray for our church supported missionary organization and co-workers in C. Pray for the protection and provision.
- 7. Dr. Chris had his nasal surgery on Thursday and it went well. There is still a lot of pain and bleeding. Pray for healing and great benefit to come from the surgery.
- 8. Pray Shao Hong, Daniel Hsieh, & Daniel Li's growth in their relationship with Jesus.
- 9. Pray for Dr. Andrew and Sophia as they are in Hong Kong April 3-15. Pray especially for their witness to is his sister.
- 10. Hank & Elaine are in Europe for a restful time with Elaine's sister & church group.

## 講道大綱 Sermon Outlines:

- 1.安息的重要(1-3a) The Important of Sabbath Rest
- 2.信息的應許(3b-9) The Promise of the Message
- 3. 竭力進入安息(10-11)Make every effort to enter rest